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PROTOKOLL 

Publisert 30.juni 

 

Styremøte 6/25 
Dato: Lørdag 21.juni til søndag 22.juni 
Tid: Lørdag kl.09:30 til søndag kl.13:00 
Sted: Fysisk  

 

Forbundsstyret: Amalie Husby, Martin Dønland, Idun E. 
Stavseng, Jakob M. Vevatne, Kjersti Nygaard, Mathias 
Tønnessen, Cesilie Øygard, Jenny Hunvik 

Administrasjonen: Atle Rolstadaas, Birte Sunde Leirvåg, Espen 
Lie, Sofus Rasmussen, Amalie Skavnes, Emilie Ødegård, Maren 
F. Kvammen 

 

Forfall: Jakob M. Vevatne, Mathias Tønnessen 

  

Forkortelser i saksgrunnlaget: 

Forbundsstyret: Amalie Husby (AH), Martin Dønland (MD), Idun E. Stavseng 
(IES), Jakob Vevatne (JV), Kjersti Nygaard (KN), Mathias Tønnessen (MT), 
Cesilie Øygard (CØ), Jenny Hunvik (JH) 

Administrasjonen: Atle Rolstadaas (AR), Sofus Rasmussen (SR), Amalie 
Skavnes (AS), Espen Lie (EL), Emilie Ødegård (EØ), Birte Sunde Leirvåg 
(BSL), Maren Fernandez Kvammen (MFK), Espen Rostad Klaveness (ERK) 

Utvalg og komitéer: Anke- og regelkomitéen (AOR), Anleggsutvalget (ALU), 
Bærekraftsutvalget (BU) og Markedsutvalget (MU) 
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President Amalie Husby åpnet styremøtet lørdag 21.juni kl.10:00. 

Godkjenning av innkalling, agenda og valg av 
ordstyrer 

Innkalling vedtas på styremøte 6/25. 

Saksliste og sakspapirer ble tilgjengeliggjort i Teams 13. juni. 

Det ble gjennomført en habilitetsvurdering. Ingen ble vurdert inhabil. 

AH foreslås som ordstyrer. 

  

Vedtak:  
Forbundsstyret godkjenner innkalling og agenda. Forbundsstyret 
godkjenner AH som ordstyrer.   
 

 

Gjennomgang av NSIs oppfølgingsprotokoll   

Siden styremøte 4/25: 

Vedtakssak 6/4/25: Årsregnskap og årsberetning er oversendt styret 
til elektronisk signering. 

Vedtakssak 7/4/25: Økonomiske prioriteringer presenteres i egen 
vedtakssak i styremøte 6/25. 

Vedtakssak 8/4/25: Samarbeidsavtale med Scandic er signert. 

Vedtakssak 9/4/25: Brev med forslag til endringer i NIFs 
sanksjonsreglement er oversendt Idrettsstyret og bekreftet mottatt. 

Vedtakssak 10/4/25: Det er hentet inn tilbud fra Scandic ifm 
Forbundstinget 2026.  

Vedtakssak 14/4/25: BSL har fulgt opp vedtak og dialog knyttet til SL 
Tromsø 2026. 
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Informasjonssak 1/6/25: 
Informasjon fra forbundskontoret 

SAK: AR 

 

AR innledet saken. Følgende ble lagt til utover saksgrunnlaget: 

• Det er mottatt søknad om å avholde SNM i følgende idretter: 

o Student-NM Sjakk 

o Student-NM Svømming 

o Student-NM Volleyball 

o Student-NM Squash 

• Det er dialog med arrangør av Student-NM Lacrosse og 

Student-NM Futsal, men endelig søknad er ikke mottatt 

 

 

Informasjonssak 2/6/25: 
Informasjon fra AU 

SAK: AU 

 

AU har gjennomført følgende arbeid siden forrige styremøte: 

• AH og AR har deltatt på Idrettstinget 

• IES og MD har deltatt på Nettverkssamling for unge ledere 

under Idrettstinget, og som observatører under 

tingforhandlingene 

• IES ble valgt inn som styremedlem i Idrettsstyret 

• MD har deltatt på møte med NHF angående potensielt 

samarbeid om Unity Arena Fornebu 

• MD har deltatt på nettverkssamling for de nordligste kretsene 

• MD har deltatt på anleggsmøte med idrettspresidenten og de 

nordligste kretsene 

• AH (og YLS) har deltatt på ekstraordinær generalforsamling i 

EUSA 
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• AH har deltatt på to internasjonale møter med SAIF og OLL 

(Sverige og Finland) om kandidaturet til YLS 

• AH og AR har gjennomført digital kaffeprat med kontaktperson 

i Idrettsstyret i forkant av Idrettstinget 

• AH har deltatt i panelsamtale på Tøienseminaret til NIF 

• AH og YLS har hatt møte med president og GS i EUSA 

 

Informasjonssak 3/6/25: 
Informasjon fra anleggsutvalget 

SAK: IES 

 

ALU har hatt to møter sidan sist. De er i gong med rapport, og eit 
endeleg utkast vil vere ferdig til 1. august og presenteres på neste 
styremøte. Rapport og dagens anleggshandbok vil sendast på høring i 
starten av september før 1. revisjon av handboka gjerast 19. og 20. 
september. Denne sendast igjen ut på høring i starten av oktober før 
siste revisjon og endeleg utkast er ferdig til lansering på 
Ledersamlingen 24.-26. oktober. 

 

Informasjonssak 4/6/25: 
Informasjon fra bærekraftsutvalget 

SAK: JV 

 

Siden sist har BU gjennomført en tydeligere 
ansvarsfordeling/rolleavklaring internt, hvor ERK primært sitter med 
ansvaret for GPT og BU har mer fokus rettet mot fremdriftsplan og 
håndbok. Utvalget har arbeidet med å fremlegge en tydeligere 
fremdriftsplan mot Forbundstinget 2026, og har gjennomført en 
grundig gjennomgang i GPT hvor man har satt tydeligere retningslinjer 
for føring i programmet. Dette er for å få mer standardisert føring i 
GPT og gjennom det få frem et bedre tallgrunnlag.  
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Informasjonssak 5/6/25: 
Informasjon fra markedsutvalget 

SAK: CØ 
 

MU har ikke hatt noe aktivitet siden forrige styremøte. 

 

 

Informasjonssak 6/6/25: 
Informasjon kandidatur EUSA 2025 

SAK: AU 
 

Det er gjennomført to digitale møter med Sverige og Finland siden 
forrige styremøte. Begge land støtter nå YLS som nordisk kandidat til 
EUSA Executive Committee. 

EUSA General Assembly (EO GA) ble avholdt digitalt 5. juni. Neste 
mulighet for politisk påvirkning knyttet til kandidaturet er FISUs 
generalforsamling 14. juli. 

IES vil delta under Student-EM i futsal i Kroatia, med mål om et politisk 
møte med det kroatiske studentidrettsforbundet. 

EUSA har varslet at ordinær generalforsamling avholdes i Zagreb 9.–12. 
oktober 2025. Følgende frister er kommunisert: 

• July 12, 2025: Official Invitation to be sent to EUSA Member 
Associations 

• July 27, 2025: Opening of the Registrations 
• August 26, 2025: Deadline for Member Proposals and 

Candidatures 
• August 26, 2025: Deadline for Registration 
• September 10, 2025: EUSA Office will send the Agenda and 

other necessary documentation to EUSA Member Associations 
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Informasjonssak 7/6/25: 
Status klimaregnskap NSI 

SAK: ERK 

Studentidretten skal være en pådriver for en bærekraftig og robust 
utvikling. Det er nå utarbeidet en rapport for første halvår 2025. 
Kartleggingsarbeidet omfatter utslipp primært knyttet til nasjonale og 
internasjonale arrangementer. Det totale avtrykket utgjør grunnlaget 
for videre prioriteringer, og for utviklingen av videre arbeid. 

 

AR innledet saken og FS ga følgende innspill til videre arbeid: fint å 
dele tall med arrangører, tydeliggjøre sted for arrangementer, sikre 
korrekt kategorisering av prosjekt og avdeling, samt sette opp 
tilgangsnivåer med innsyn uten redigeringsmulighet. 

 

 

 

Vedtakssak 16/6/25:  

Oppdatert personvernerklæring og policy for 
behandling av personopplysninger 

SAK: AR 

 

Administrasjonen har gjennomgått og oppdatert NSIs rutiner for 
GDPR. NSI har nå oppdatert egen personvernerklæring og NSIs policy 
for behandling av personopplysninger, samt syv vedlegg til 
internkontroll, årshjul for sletting av data og malverk til 
databehandleravtaler. Oppdaterte dokumenter vil ligge tilgjengelig på 
vår hjemmeside og det vil linkes til i forbindelse med påmelding til 
arrangement og samlinger, samt i forbindelse med eventuelle 
kartlegginger, spørreundersøkelser og evalueringer. 

 

      



orges studentidrettsforbund  
Ullevål Stadion, 0840 Oslo, Norway  
studentidrett.no 

8 
 

Tilbake til toppen 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar oppdatert personvernerklæring og policy for 
behandling av personopplysninger. Forbundsstyret gir 
administrasjonen fullmakt til å kontinuerlig oppdatere oversikten av 
databehandlere for NSI. 

 
 

 

Vedtakssak 17/6/25:  

Rapportering handlingsplan pr juni 2025 

SAK: AR 

 
Forbundsstyret vedtok handlingsplanen for perioden 2024-2026 på 
styremøte 8/24, basert på NSIs langtidsplan «Studentidretten vil!». 
Administrasjonen har gjennomgått status pr 1.juni på samtlige mål og 
tiltak i vedtatt handlingsplan.  

 

Status pr 1.juni 2025 

 

 

Administrasjonen ser at enkelte KPIer er mer krevende å finne en god 
modell for kartlegging / måle måloppnåelse på. Disse vil vi jobbe videre 
med for å sikre at vi kan svare ut vedtatte KPIer på best mulig måte til 
Forbundstinget 2026. Videre ser vi allerede nå at enkelte KPIer ikke vil 
innfris til mars 2026, hvor administrasjonen anbefaler at disse 

39 %

47 %

14 %

Fullført Pågående Ikke startet
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videreføres inn i ny langtidsplan for perioden 2026-2028. Dette 
innebærer blant annet KPI 1.1.1. om anleggsdekning og 2.2.2 om effekt 
av nytt frivillighetskonsept. 

Utover det opplever administrasjonen at vi er på god vei til å levere på 
de fleste KPIer vedtatt på Forbundstinget i 2024. 

 
AR innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

• Godt å se at det har vært en positiv utvikling i arbeidet siden 

desember 

• Viktig at det er hovedmålet som er det viktigste vi skal levere på 

• Når vi skal utforme nye KPIer må vi sikre at disse faktisk speiler 

måloppnåelsen vi ønsker å nå  

 

 
 
 

Vedtakssak 18/6/25: 

Midlertidig endring av instruks for AU 

SAK: AR/AH 

 

IES ble 25.mai valgt inn som styremedlem i Idrettsstyret, under 
Idrettstinget 2025. På bakgrunn av dette er det ønskelig å gjøre en 
midlertidig endring i instruksen for arbeidsutvalget (AU), som 
forbundsstyret vedtok i styremøte 3/24.  

 

Det foreslås derfor følgende endring i instruks for AU: 

Fra Til 
Arbeidsutvalget består av president, 
1. visepresident, 2. visepresident og 
generalsekretær. 

Arbeidsutvalget består av president, 
1. visepresident, 2. visepresident, og 
generalsekretær. 

Vedtak:  
Forbundsstyret tar rapporteringen pr juni 2025 på NSIs handlingsplan 
for perioden 2024-2026 til etterretning. 
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AR innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

• AU må være åpne om egen kapasitet fremover slik at vi sikrer 

best mulig arbeidsforhold frem mot Forbundstinget 2026 

 

 

Vedtakssak 19/6/25: 

Medlemskap ENAS 

SAK: SR 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.2.Studentidretten gjennomfører lederutviklingstiltak med 150 unike 
ledere med representasjon fra alle regioner årlig, hvor 90% oppgir at 
de mestrer sitt nåværende verv i større grad enn før sin deltakelse. 

1.3. Studentidretten har utarbeidet en bærekrafthåndbok innenfor de 
prioriterte bærekraftmålene fra FN. 

3.3 Studentidretten har styrket det nordiske samarbeidet gjennom 
faste politiske møteplasser og har en langsiktig plan om å arrangere 
Nordisk mesterskap innen 2028. 

 

ENAS er et europeisk nettverk for universiteter og nasjonale aktører 
innen studentidrett, med over 120 medlemsorganisasjoner fra mer enn 
20 land. Nettverket fremmer samarbeid, erfaringsutveksling og faglig 
utvikling med fokus på bærekraft, inkludering, ledelse og helse. 

Et medlemskap gir NSI tilgang til et relevant europeisk fagmiljø, innsikt 
i organiseringen av studentidrett i andre land og muligheter for 
strategisk og prosjektbasert samarbeid, blant annet gjennom 
Erasmus+ Sport. Medlemskapet gir også adgang til årlige konferanser 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar midlertidig endring av instruks for AU, hvor 2. 
visepresident går ut av AU. Endringen vil vare frem til Forbundstinget 
2026.  
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og faglig utveksling med andre medlemsorganisasjoner, inkludert 
FISU, EUSA og nasjonale forbund. 

 
Årlig kontingent er 250 euro for nasjonale aktører som NSI. Deltakelse 
er frivillig, og kostnader til reise og opphold kommer i tillegg ved fysisk 
deltakelse. 

 

AR innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

- FS er usikre på om medlemskap i ENAS bør prioriteres nå, og 

etterlyser en tydelig plan og mål for eventuell deltakelse.  

- Det pekes på et gunstig momentum i det internasjonale 

arbeidet, og det foreslås å vurdere deltakelse på konferansen i 

november sammen med Sit for å få bedre innsikt.  

- Administrasjonen bes gå i dialog med Sit, og saken løftes igjen i 

styremøtet i desember. 

 

Vedtaket falt med 1 stemme for og 4 stemmer mot. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar at NSI melder seg inn i ENAS for en 
prøveperiode på to år (2025–2027). Administrasjonen bes om å 
registrere medlemskapet. Medlemskapet skal evalueres i neste 
tingperiode. 
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Vedtakssak 20/6/25: 

Regnskapsrapport pr 31.mai 2025 

SAK: AR 

 
Regnskapet per 31. mai viser et høyere overskudd enn periodisert. 
Årsakene er blant annet økte tildelinger, inntekter fra 
samarbeidsavtale, lavere kostnader på enkelte områder og kostnader 
som ikke er bokført per denne datoen. 

 

Oppdaterte prognoser for 2025 viser et forventet overskudd, 
sammenlignet med et budsjettert underskudd. Dette er i tråd med 
prognosen som ble presentert i styremøte 4/25, og som ligger til grunn 
for forslag til revidert budsjett og prioriteringer for året. Utviklingen 
tilsvarer det som tidligere er omtalt som best case-scenario i 
styremøte 14/24. 

 

    

Vedtak:  
Forbundsstyret tar regnskapsrapport pr 31.mai 2025 til etterretning.  

 
 

Vedtakssak 21/6/25: 

Økonomiske prioriteringer 2025-2028 

SAK: AR 

 

NSI har pr juni 2025 god økonomisk kontroll og styring. De siste årene 
har vi innhentet en del midler fra stiftelser, støtteordninger og nå, 
gjennom nye samarbeidsavtaler, som gjør at vi har et trygt økonomisk 
handlingsrom. I tillegg har vi fått en relativt stor økning i post 2 og 3 
midler grunnet overgangen til ny forvaltningsmodell. 
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Utover en generell trygghet og god risikostyringen skal våre midler gå 
til å skape mest mulig aktivitet, noe som skal gjenspeiles i både 
årsbudsjett, langtidsbudsjett og størrelse på egenkapital.  

 
Det er derfor foreslått å bruke det økonomiske handlingsrommet til 
NSI på følgende områder fra 1.januar 2026: 

1. Øke antall årsverk med 0,5 stilling 

2. Styrke egen lederutdanning 

3. Implementere og videreutvikle frivillighetskonsept 

 
 
 
AR innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

• Viktig å heve blikket og ha en klar visjon for organisasjonens 

utvikling over tid. 

• Lederutdanning bør få økt fokus framover, da dette støtter 

strategien. 

• Gode rammer må sikres for å møte nye krav fra norsk idrett. 

• Klubb- og kompetansearbeidet må organiseres mer 

bærekraftig. 

• Økonomisk trygghet og forutsigbarhet ved eventuell økning på 

1,5 stilling må vurderes. 

• Bygge opp og ivareta ledere i studentidretten er sentralt. 

• Prioritering av tiltak må diskuteres for å sikre måloppnåelse. 

• Støtte for å styrke kvaliteten på Studentlederprogrammet (SL). 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret godkjenner de økonomiske prioriteringene for 
perioden 2025-2028, med de innspill som kom i saken, inkludert en 
økning på 0,5 faste årsverk i NSI. Forslag til prioritering om å styrke 
NSIs lederutdanning og Studentlekene vil være gjenstand for endelig 
vurdering og vedtak på Forbundstinget 2026. 
 
Forbundsstyret ber administrasjonen om å konkretisere de foreslåtte 
prioriteringene inn i videre arbeid med langtidsplan for 2026-2028, 
samt i årsbudsjett for 2026 og langtidsbudsjett 2026-2028.  
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Vedtakssak 22/6/25: 

Revidert budsjett 2025 

SAK: AR 

 

Forslag til revidert budsjett 2025 henger sammen med 
regnskapsrapport pr 31.mai 2025 og forslag til økonomiske 
prioriteringer 2025-2028. Vedlagt revidert budsjett har en økt inntekt 
på kr 1 919 967, og en redusert kostnad på kr 73 791 sett opp mot 
vedtatt budsjett i desember 2024. Revidert resultat for 2025 viser at vi 
styrer mot et overskudd på kr 1 661 613. 

 

AR innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

• Viktig å styrke videre arbeid med klubb- og kompetanseheving 

og arrangementer/arrangørkomiteer 

• Bør prioritere et større politisk arbeid fremover 

• Lederutdanning bør være en viktig satsning til høsten og inn i 

2026 

 

FS styrket arbeidet med årets ledersamling og kommunikasjonsarbeid 
knyttet til anlegg. 

 

 

 
 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar revidert budsjett for 2025 med de innspill som 
kom i saken. Forbundsstyret ber administrasjonen om å oppdatere 
fremtidige regnskapsrapporter i henhold til revidert budsjett, med 
tilhørende periodisering frem til desember 2025. 
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Vedtakssak 23/4/25: 

Revidering konkurransereglementet 

SAK: BSL 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
2.0 Studentidretten vil være en arena som styrker og utvikler  
eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse  
3.2 Inkludere og ivareta flere aktive medlemmer i aldersgruppen 19-
29 år 

 

 

AOR har revidert konkurransereglementet med flere større og 
redaksjonelle endringer. Blant de største endringene er at friluftsliv er 
fjernet, forkortelsen TA er erstattet med "arrangør", og lagledermøter 
anbefales digitalt ved stor deltakelse. Reglementet for utestengelse er 
presisert med tidsbegrensning i tråd med NIFs regelverk. 
Søknadsbeløp er justert i henhold til prisendringer, og modellen for 
deltakeravgift er omskrevet for større fleksibilitet. Det er også gjort 
endringer i fakturering og økt dommerhonorar i flere idretter, samt 
oppdatert rollebeskrivelse for teknisk delegert (TD). 

AOR påpeker at tildeling av SNM, SC eller SL gir arrangør ansvaret for 
arrangementet i et definert, men fleksibelt tidsrom. FS bes vurdere om 
ordlyden rundt dette skal oppdateres. 

Det presiseres at det ikke er krav om lik deltakeravgift på tvers av 
idretter, men FS må godkjenne avgiften for hvert mesterskap. AOR 
foreslår en ny modell som gir arrangør mulighet til å justere 
deltakeravgiften innenfor fastsatte rammer, og ber FS diskutere 
denne. 

 
 

BSL innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

• Endringene anses som positive. 
• Regelverket oppleves som mer dynamisk og fleksibelt. 

• Økonomiske forhold er blitt tydeligere og enklere for arrangør å 
forstå. 
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• Diskusjon om ulik pris per idrett tas ved behov, med vekt på å 
unngå unødig byråkrati, det samme gjelder fastsettelse av 
tidsrom. 

• Studentlekene i Tromsø 2026 vil følge tidligere 
konkurransereglement, men med oppdaterte økonomiske 
satser. 

 
 

Vedtakssak 24/4/25: 

Intensjonssøknad Studentlekene Bergen 2026 

SAK: BSL 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
2.0 Studentidretten vil være en arena som styrker og utvikler  
eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse  
3.2 Inkludere og ivareta flere aktive medlemmer i aldersgruppen 19-
29 år 

 

NSI har mottatt en intensjonssøknad fra Bergen Challenge (BC), 
underlagt Norges Handelshøyskoles Studentforening (NHHS), om å 
tildele dem arrangørrollen for Studentlekene Bergen (SLB) 2026. 
Søknaden ble sendt inn 12. juni 2025. 

BC opplyser at søknaden er en intensjonserklæring, med formål om å 
sikre en tidlig oppstart av planleggingsprosessen. En mer detaljert og 
komplett søknad vil ettersendes høsten 2025. Begrunnelsen for dette 
er at det nåværende styret ble valgt våren 2025, består av åtte 
personer og er i en tidlig oppstartsfase. For å sikre fremdrift og legge 
til rette for tidlig dialog med samarbeidspartnere, ønsker BC at tildeling 
av arrangørskap skjer allerede nå. Søknaden gir overordnet innsikt i 
ambisjoner og planverk, og understreker at endringer vil kunne 
forekomme. 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar revidert konkurransereglement med de innspill 
som kom i saken. Søknader om SC/SNM/SL etter 22.juni 2025 må 
forholde seg til det nye konkurransereglementet. 
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BSL innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

• Positiv til at en kan tildele SL i en tidligere fase 

Vedtakssak 25/6/25: 

Guide for opptak til lag og grupper i 
studentidrettslaget 

SAK: MFK 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.2 Utvikle kompetente ledere og veldrevne studentidrettslag 
2.0 Studentidretten vil være en arena som styrker og utvikler  
eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse  
3.2 Inkludere og ivareta flere aktive medlemmer i aldersgruppen 19- 
29 år 

 

I styremøte 14/7 diskuterte Forbundsstyret behovet for retningslinjer 
for opptak til lag og grupper i studentidrettslagene. Basert på 
innspillene fra Forbundsstyret har administrasjonen utarbeidet en 
«guide til gode opptak» som skal publiseres og synliggjøres i 
forbindelse med studiestart til høsten. Guiden tar for seg lover og 
regler knyttet til rettferdig behandling i opptaksprosesser.  

 

MFK innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

• Viktig at NSI setter en standard og forventning til hvordan ting 

skal være 

Vedtak:  
Forbundsstyret godkjenner intensjonssøknaden til Bergen Challenge 
og NHHI om å avholde Studentlekene Bergen i 2026, med de innspill 
som kom i saken. 
 
Forbundsstyret ber administrasjonen om å gå i dialog med Bergen 
Challenge og sørge for at fullstendig søknad iht. NSIs 
konkurransereglement oversendes til behandling i Forbundsstyret 
innen gjeldende frister. 
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Vedtakssak 26/6/25: 

Revidert kontaktpersonordning FS 

SAK: MD/KN 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.2 Utvikle kompetente ledere og veldrevne studentidrettslag 

 

I styremøte 4/25 ble det gjennomført en evaluering av 
kontaktpersonordningen til forbundsstyret. I diskusjonen kom det opp 
at ordningen har blitt fulgt opp med ulik grad, og at det var usikkerhet 
knyttet til om ordningen hadde en positiv effekt sett opp mot målet. 
Flere i styret mente at ordningen slik den var skissert førte til at de 
kom noe nærmere studentidrettslagene, og at diskusjonen landet på at 
ordningen burde oppdateres fremover. 

 

MD innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

• God revidering som vil gjøre det både enklere og tydeligere i 

videre arbeid som kontaktperson for klubb. 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar guide for opptak av nye medlemmer, med de 
innspill som kom i saken. Forbundsstyret ber administrasjonen om å 
publisere og dele anbefalingene med alle studentidrettslagene i 
forkant av studiestart til høsten. 
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Vedtakssak 27/6/25: 

Møte- og representasjonsplan høst 2025 

SAK: AR 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.0 Styrke studentidrettens posisjon og rammebetingelser 

 

Representasjonsoppdrag defineres i instruks for forbundsstyret og 
arbeidsutvalget. Videre er rammene for representasjon til enhver tid 
begrenset til de økonomiske rammene i vedtatt budsjett. 

Forbundsstyret pleier å representere under våre nasjonale mesterskap 
så langt det lar seg gjøre. Det enkelte styremedlem sjekker i forkant av 
styremøtet sin tilgjengelighet og ønsker for representasjon. Fordeling 
gjennomgås under styremøtet. 

Dersom det enkelte styremedlem likevel ikke kan stille på oppsatte 
representasjon er det opp til den enkelte å finne en erstatter blant de 
øvrige i styremedlemmene. 

Følgende datoer foreslås for styremøter til høsten: 

• 7/25 23.-24.august (Fysisk) 

• 8/25 23.september (Digitalt) 
• 9/25 4.november (Digitalt) 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar revidert kontaktpersonordning for 
forbundsstyret, med de innspill som kom i saken.  
 
I forbindelse med Ledersamlingen i oktober skal det innhentes 
tilbakemelding på kontaktpersonordningen fra studentidrettslagene. 
 
Ordningen skal evalueres i styremøtet i desember 2025. 
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• 10/25 13.-14.desember (Fysisk) 

 

FS gikk gjennom en fullverdig representasjonsoversikt og fordelte 
samlinger, møteplasser og arrangementer mellom seg. 

 

AR innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

• FS skal stille opp på SNM til høsten som representasjon 

• TD-rollen bør løses på en annen måte og med mål om å sikre 

god kvalitet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar representasjonslisten med de innspill som kom 
i saken, og med følgende møteplan for høsten 2025: 

• 7/25 23.-24.august (Fysisk) 

• 8/25 23.september (Digitalt) 

• 9/25 4.november (Digitalt) 

• 10/25 13.-14.desember (Fysisk) 
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Diskusjonssak 1/6/25: 

Internasjonal deltakelse og menneskerettigheter 
– trender og vurderinger for NSI 
SAK: SR 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.1 Styrke studentidrettens posisjon og rammebetingelser 
eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse  
2.1 Stimulere til utvikling av nye aktiviteter som bidrar til økt 
medlemsmasse 
3.1 Styrke aktivitets- og mesterskapstilbudet i samarbeid med andre 
særforbund og nasjoner 
3.2 Inkludere og ivareta flere aktive medlemmer i aldersgruppen 19-
29 år 

 

Det har vært økt oppmerksomhet rundt sammenhengen mellom 
internasjonale idrettsarrangementer og 
menneskerettighetssituasjonen i vertslandene, spesielt knyttet til 
autoritære regimer. Dette har ført til debatt om tildelingsprosesser, 
«sportsvasking» og deltakelse fra idrettsutøvere og organisasjoner. 

For Norges studentidrettsforbund (NSI) reiser dette viktige spørsmål 
om hvordan organisasjonen skal forholde seg til deltakelse i 
arrangementer i land med dokumenterte menneskerettighetsbrudd, 
samt hvilket ansvar NSI har i slike saker. 

Diskusjonen ble delt inn i tre hovedområder: 

1. Student-VM 2026: Vurdering av deltakelse i land med 
menneskerettighetsutfordringer og behov for tiltak som 
ivaretar utøvere. Det vurderes også om det skal fremmes en 
egen vedtakssak om deltakelse i slike land. 

2. Russisk og hviterussisk deltakelse i internasjonal studentidrett: 
Spørsmål om nye internasjonale vedtak påvirker NSIs 
standpunkt, og om det er behov for en ny vedtakssak. 

3. Israel-Palestina-konflikten: Vurdering av behovet for egen 
diskusjons- eller vedtakssak knyttet til konflikten. 

Eventuelle vedtak vil bli behandlet på neste ordinære styremøte basert 
på denne diskusjonen. 
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SR innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

• NSI støtter norsk idrett og NSIs vedtak fra 2022 om full 

utestengelse av russiske og hviterussiske utøvere i internasjonal 

studentidrett, og vurderer at situasjonen i Ukraina ikke har 

endret seg slik at vedtaket bør endres. NSI følger internasjonale 

retningslinjer og handler i tråd med medlemmenes beste. 

• NSI ønsker å sikre trygghet for utøvere ved internasjonale 

mesterskap og foreslår en vedtakssak som omhandler 

arrangementer i «risikoland» Ved behov for spesielle 

sikkerhetstiltak vurderes deltakelse nøye. Styrket ivaretakelse 

av utøvere prioriteres, og saken vil bli behandlet videre til 

høsten med fokus på økonomi og sportslig utvikling. 

 

Diskusjonssak 2/6/25: 

Prosess ny langtidsplan 2026-2028 

SAK: AR 

 

I styremøte 4/25 ble det vedtatt å gjennomføre Forbundstinget 2026 
6.-8.mars i Oslo og omegn. Med utgangspunkt i oppstart 6.mars 2026 
vil vi ha følgende krav til innkalling og utsending av tingpapirer til 
Forbundstinget 2026: 

• Innkalling 3 måneder før tinget 
o 6.desember 2025 

• Innkomne forslag 1 måned før tinget 
o 6.februar 2026 

• Publisering tingpapirer 14 dager før tinget 
o 20.februar 2026 

 

På Forbundstinget 2024 ble det vedtatt en langstidsplan for perioden 
2024-2028, med KPIer for perioden 2024-2026. Det som skal opp til 
behandling på Forbundstinget 2026 er med andre ord KPIene i vedtatt 
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langtidsplan. Administrasjonen har foreslått en milepælsplan for å sikre 
en involverende prosess i videre arbeid. 

 

  September Oktober November Desember 

Milepæler \ Uke 38 39 40 41 42 43 44 45 46 47 48 49 50 

Evaluering 
langtidsplan  
2024-2026 

                          

Justering av KPIer                            

Utkast nye KPIer 
2026-2028 

                          

Høring i 
organisasjonen 

                          

Innspillsrunde 
Ledersamlingen 

                          

Behandle innkomne 
innspill 

                          

Utarbeide ny 
langtidsplan  
2026-2028 

                          

Vedtak 
Forbundsstyret 

                          

Forbundsstyret bes om å diskutere forslag til planlagt prosess med ny 
langtidsplan og komme med sine innspill til videre arbeid og oppfølging 
frem mot Forbundstinget 2026. 
 
 
AR innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

• Det settes ned en arbeidsgruppe inn mot Forbundstinget 2026 

• Det bør utarbeides en oversikt over høringer til høsten som vil 

sendes ut til studentidrettslagene 

• Legg opp til en fellesøkt mellom FS og administrasjonen på 

handlingsplan på styremøte 7/25 
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Diskusjonssak 3/6/25: 

Prosess budsjett 2026 og langtidsbudsjett 
2026-2028 

SAK: AR 

 

I styremøte 4/25 ble det vedtatt å gjennomføre Forbundstinget 2026 
6.-8.mars i Oslo og omegn. Administrasjonen er i gang med innhenting 
av tilbud fra Scandic og håper å få landet sted før sommeren. Med 
utgangspunkt i oppstart 6.mars 2026 vil vi ha følgende krav til 
innkalling og utsending av tingpapirer til Forbundstinget 2026: 

• Innkalling 3 måneder før tinget 
o 6.desember 2026 

• Innkomne forslag 1 måned før tinget 
o 6.februar 2026 

• Publisering tingpapirer 14 dager før tinget 
o 20.februar 2026 

 

Årsbudsjett for 2026 og arbeidet med langtidsbudsjett 2026-2028 vil 
henge sammen da årsbudsjettet for 2026, som skal vedtas av 
Forbundsstyret, også skal inngå i forslag til langtidsbudsjett for neste 
tingperiode som skal behandles på Forbundstinget 2026. 
Administrasjonen mener det er viktig at prosess for ny langtidsplan 
henger sammen med prosess for årsbudsjett 2026 og langtidsbudsjett 
2026-2028, da midlene skal følge prioriteringene i langtidsplanen. Det 
foreslås derfor å starte opp arbeidet med årsbudsjett 2026 og 
langtidsbudsjett 2026-2028 i november, med vedtak i styremøte 1/26 i 
januar 2026.  

 

 

 

 

 

 



orges studentidrettsforbund  
Ullevål Stadion, 0840 Oslo, Norway  
studentidrett.no 

25 
 

Tilbake til toppen 

Forslag til milepæler og arbeidsfaser frem til vedtak i styremøte 1/26: 

 

  November Desember Januar 

Milepæler \ Uke 45 46 47 48 49 50 51 52 1 2 3 4 

Status regnskap 2025 
adm 

                        

Fordeling av 
grunnfinansiering 
2026 

                        

Fordeling av midler 
etter prioritering 

                        

Regnskapsrapport pr 
30.nov 2025 

                        

Vedtak 
regnskapsrapport pr 
30.nov 2025 

                        

Utkast årsbudsjett 
2026 

                        

Regnskapsrapport pr 
31.des 2025 

                        

Ferdigstille 
årsbudsjett 2026 

                        

Ferdigstille 
langtidsbudsjett 
2026-2028 

                        

Vedtak årsbudsjett 
2026 

                        

Vedtak 
langtidsbudsjett 
2026-2028 

                        

 
Forbundsstyret bes om å diskutere forslag til planlagt budsjettprosess 
og komme med sine innspill til videre arbeid og oppfølging frem mot 
Forbundstinget 2026. 
 
 
AR innledet saken og følgende kom opp i behandlingen: 

• Følg opp med KU slik at tidslinjer og prosesser knyttet til både 

budsjett og årsregnskap 2025 fungerer for alle parter 

 
 
 
 
Amalie Husby avsluttet møtet søndag 22.juni kl.12:12.  
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Frist for merknader til protokoll: 29.juni 2025 

Oslo, 23. juni 2025 

Atle Rolstadaas, generalsekretær (sign.) 
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